

# 全焊接椅架吧椅 表面喷塑实木座垫靠背酒吧椅169-BS

产品名称	全焊接椅架吧椅 表面喷塑实木座垫靠背酒吧椅169-BS
公司名称	潍坊美亚家具制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	产品类别:餐椅 品牌:美亚 材质:金属
公司地址	山东潍城经济开发区腾飞路36号
联系电话	0536-2250039 15863429156

## 产品详情

产品类别	餐椅	品牌	美亚
材质	金属	适用场合	餐厅、酒店、酒吧
风格	美式	规格	常规
型号	169-BS	框架	金属骨架
内部填充物	实木座垫	有无扶手	无
可否旋转	不可以	可否折叠	不可以
可否定做	可以	贸易属性	外贸原单

产品型号	169-bs
产品名称	铁椅
产品尺寸	高107cm x 长44cm x 宽44cm
产品重量	10.5公斤
主要材质	钢
产品介绍	可选配多层板坐垫或者皮革坐垫。全焊接椅架，表面喷塑，配有塑料防滑脚垫。

温馨提示

更多款式及优惠价格请致电：0536-2250031

以下两款为 168-bs

更多款式，更优惠价格，请直接联系我们旺旺或者电话：0536- 2250031

柞木n色

柞木c色

柞木dm色

榆木c色

榆木dm色

榆木w色

榉木c色

榉木dm色

榉木w色

面料01

面料02

面料03

皮革01

皮革02

皮革03

皮革05

皮革06

皮革07

皮革09

皮革10

皮革11

潍坊美亚家具制造有限公司地址：山东省潍坊市潍城区腾飞路36号电话：0536-2250031传真：0536-2250037邮编  
q：6 7 0 5 8 0 旺旺：wfmeiyae-mail：meiya26@163.com网址：www.meiyafurniture.net

潍坊美亚家具制造有限公司位于山东省潍坊市，

是一家专业生产餐椅，酒吧椅，桌面以及桌脚的工贸合一的企业。有专业员工200余人，年出口额达1000  
万美元。本公司占地20000平方米，建有木椅，铁椅，桌面桌架三个制造分部，是国内配套生产能力最全的工厂  
的产品种类，覆盖了餐厅家具的各个方面。各分部

拥有全套的现代化生产流水线，使外贸客户在几家工厂才能采购齐全的产品，在我们公司一次就可以得到解决  
来，以高品质，多样化的产品，极具竞争力的价格，迅捷的交货速度，专业完善的服务，在同行业中迅速崛起  
拿大，欧洲，中东等国家和地区，在国际市场上享有很高的信誉。作为钢木桌椅制造的专业厂家，美亚人以“生  
产品”为第一宗旨，始终致力于追踪国际上的最新产品信息，以专业的设计能力，为众多客户量身定做新产品  
的时间内得以实现，为客户赢得了更好的利润和市场先机。同时，我们以严谨的内部管理制度，保证了按时向  
，赢得了客户的赞誉，发展了稳定的客户群。美亚以锐意革新、进取不息的精神，形成了务实求新的生产理念

好的社会形象。 “ 开拓

创新、与时俱进 ” ，成长中的美亚热忱欢迎广大国内外朋友来电来函来厂洽谈合作 ，我们愿意在诚信 ，双赢的  
weifang meiya furniture manufacturing co.,ltd is in weifang city, shandongent province, china, which is an industrial foreign  
restaurant chairs , bar stools, table tops and bases.we have more than 200 professional workers, and our annual export

our company covers an area over 20,000 square meters, established three production department, including wood chairs, metal  
) .we are the most complete production plant, self-manufactured product range, covering all aspects of restaurant furniture  
production lines, so that foreign clients in several factories in order to complete the procurement of products in our

our company since its establishment in 2003, with high-quality, variety catalog, competitive price, fast shipping, professional  
industry. the products are selling well and enjoy high reputation in the markets of the united states, canada, europe , the middle  
regions.

as a professional manufacturer of metal and wood furniture , our goal is to design standard and customized items to meet our  
unique piece of furniture. to achieve this goal, we have always been dedicated to tracking the latest product information  
professional design capability, as many customers as of custom-built new products, so that the needs of customers in the short  
customer to win a better profit and market opportunities. at the same time, we have strict internal management system, ensure  
with high-quality products, has won praise from customers and develop a stable customer base

meiya is in innovation and enterprising spirit of ceaseless, forming a pragmatic production of novelty idea, in the steady de  
image. "exploration and innovation, advancing with the times" , the growing meiya warmly welcome friends at home and abroad  
if you have any demands, we would like to make friends with people from all over the world on the basis of honesty